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Tåstrup den 15-02-2020 

Referat af Generalforsamling i Hedehuset 
Lørdag den 15. feb. 2020 Kl. 13. 

Dagsorden: 

 Valg af dirigent 

 Valg af stemmetællere 

 Spørgsmål til den tilsendte årsberetning 

 Fremlæggelse af regnskab og budget  

 Valg. Formand for 1 år. John Rasch modtager ikke genvalg. 

 Bestyrelsen foreslår Ingrid Hamann Bock. Have 20 

 Valg. Kasserer for 2 år. Birgit Jacobsen modtager ikke genvalg. 

 Bestyrelsen foreslår Lone Søderberg Have 10 

 Valg. Best. Medlem for 2 år. Bente Andersen modtager ikke genvalg. 

 Bestyrelsen foreslår Stine Panch Kolmos Have 8. 

 Valg. Revisor for 2 år. Lise Christensen Have 19 modtager genvalg. 

 Valg af suppleant. 

 Valg af vurderingsperson. 

 Indkomne forslag – herunder forslag fra bestyrelsen 

 Præmieuddeling 

 Eventuelt 
 
 
Rep. på generalforsamlingen : Have 2 -2A-5-9-10-11-14-15-16-18-19-20-22 
I alt  20 fremmødte.  
 
Valg af dirigent. 

Johnny Frandsen Have 10 blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
varslet. 
 
Valg af stemmetællere. 

Henning Rasmussen Have 9 og Erik Petersen Have 18 blev valgt til stemmetællere. 
 
Spørgsmål til årsberetning.  

Birgit tilføjede at Høje Tåstrup Kommune har udskudt affalds/sorteringsordningen til 2022.  
Orienterede desuden om, at Svend Juhl og Helene Broncano havde sagt nej til at komme 
på nyt vurderingskursus. Det betyder, at vi skal have vurderet af eksterne folk. 
Beretning godkendt. 
 
Regnskab og Budget  

Regnskab blev fremlagt og enstemmigt godkendt. 
 
Valg : 
Ingrid Hamann Bock Have 20 blev valgt til formand for 1 år. 
Lone Søderberg Have 10 blev valgt som kasserer for 2 år. 
Stine Panch Kolmos Have 8 blev valgt som bestyrelses medlem. Hun ønskede kun at blive 
valgt for 1 år. 
Lise Christensen modtog genvalg som revisor for 2 år. 
Som bestyrelses suppleanter blev 
Flemming Christensen Have 11 og Latif Halbous Have 5 valgt. 
 



 
Bestyrelsens forslag 

Blev frafaldet, da Høje Tåstrup Kommune endnu en gang har udskudt affalds/ 
sorteringsprojektet. Det kommer tidligst i gang i 2022.  
 
 
Præmieuddeling. 

Bente og Henning Have 10 fik overrakt 2. præmien og  
Anne Grethe og Erik  Have 18 fik overrakt 1. præmien. 
 
Evt .  

Der er en del utilfredshed med Kolonihaveforbundets håndtering vedr. vurdering. Vi er en 
lille haveforening, og det er vi på godt og ondt. Der kræves at vurderingsfolkene laver 
mindst 2 vurderinger om året, ellers skal man deltage i nyt kursus. Hos os er 2 vurderinger 
om året meget, derfor er det måske meget godt, at vi på generalforsamlingen besluttede, 
at vi skal have eksterne folk til at vurdere indtil videre. 
 
Den nye bestyrelse 
 

Den nye bestyrelse består af  
Formand Ingrid Hamann Bock Have 20 
Kasserer Lone Søderberg Have 10 
Best. Medlem Stine Panch Kolmos Have 8 

 
.Generalforsamlingen sluttede og dirigenten sagde ”Tak for et godt møde”. 
 
                                                                                                                       Ref.: Birgit Jacobsen               


